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Szanowny Panie Prezydencie

W imieniu mieszkarlc6w Wloclawka zwracam sig z uprzejm4 pro6b4 o rozrniqz,ante
problemu 21e zaparkowanych hulajn6g - nie przestrzegania kodeksu drogowego o
parkowaniu elekftycznych hulajn6g.

Mieszkancy zgtxzai4 problem pozostawionych byle gdzie hulajn6g. coraz czgsciej
spotykamy hulajnogg eleknryczn4 stojec% a czg!rciej 1ei4c4 na chodniku czy drodze
rowerowej. Utrudniaj4 przejscie, a zwluzcza po ciemku mozna sig o nie potkn4c. Jest to tez
problem dla niewidomych. czgsto tak pozostawione pojazdy mocno utrudniai4 przejscie
pieszym czy przsjazd rowerzystom, czasami stwarzai 4c tei dla nich realne zagrolente A
wreszcie * taki balagan po prostu bardzo 2le wygl4da. st4d irytacja mieszkaric6w rniasta. s4
wznaczofie specjalne stre! omaczone piktogramem hulajnogi - tam mozna ztparkowai i
oddai hulajnogg.
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